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ANNOTATION

1. Structure and scope of the master’s thesis: 55 pages, 50 sources.
2. Keywords:TRADEMATK; INTERNATUONAL PROTECTION; GLOBAL

PROTECTION; REGIONAL PROTECTION.
3. The сontent of the work
Object of the study is to study on international trademark protection

mechanisms and their interrelationships
Subject of the study is the relevance of the univerasl and regional aspects of

the international trademark protection system.
The aim of the thesis is to reveal the deep logic behind the complex ecosystem

of international trademark protection, and provides theoretical and practical guidance
for enterprises' cross-border operations, international intellectual property strategy
formulation, and policy makers to optimize the trademark protection system.

Methods of research : Theoretical review analysis, synthesis, legal comparison,
historical comparison.

Results： The master's thesis on “ International protection of trade marks:
correlation of universal and regional levels” delves deep into the factors driving the
development and application of these systems by international entities. The research
pinpoints the crucial traits of trademark protection within the context of globalization,
with a particular focus on challenges like the burgeoning digital marketplace and the
complexity of cross-border enforcement. The master's study offers an innovative
breakdown of how universal and regional trademark regulations interact, especially in
relation to legal uncertainties and strategic considerations for businesses operating
internationally.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the
results of the thesis work are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: The results obtained during the
study can be find out some existing or potential problems can be unearthed, be useful
in the field of internatinal commercial law, as well as for further scientific research
and educational processes.



АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем магистерской диссертации: 61 страница, 50
источников.

2. Ключевые слова: ТОРГОВЛЯ; МЕЖДУНАРОДНАЯ ЗАЩИТА;
ГЛОБАЛЬНАЯ ЗАЩИТА; РЕГИОНАЛЬНАЯ ЗАЩИТА.

3. Содержание работы
Объектом исследования является изучение международных механизмов

защиты товарных знаков и их взаимосвязей
Предметом исследования является актуальность универсальных и

региональных аспектов международной системы защиты товарных знаков.
Целью диссертации является раскрытие глубинной логики, лежащей в

основе сложной экосистемы международной защиты товарных знаков, и
предоставление теоретических и практических рекомендаций для
трансграничных операций предприятий, формулирования международной
стратегии в области интеллектуальной собственности и лиц, формирующих
политику, по оптимизации системы защиты товарных знаков.

Методы исследования: теоретический обзор, анализ, синтез, юридическое
сравнение, историческое сравнение.

Результаты: Магистерская работа на тему «Международная защита
товарных знаков: соотношение универсального и регионального уровней»
глубоко изучает факторы, определяющие разработку и применение этих систем
международными организациями, предлагает инновационный анализ того, как
взаимодействуют универсальные и региональные правила товарных знаков,
особенно в отношении правовой неопределенности и стратегических
соображений для предприятий, работающих на международном уровне.

Надежность материалов и результатов диссертации: Использованные
материалы и результаты диссертационной работы надежны. Работа была
выполнена независимо.

Рекомендации по использованию результатов: Результаты, полученные в
ходе исследования, могут быть обнаружены, некоторые существующие или
потенциальные проблемы могут быть раскрыты, быть полезными в области
международного торгового права, а также для дальнейших научных
исследований и образовательных процессов.


